
 
  Protokoll - Styrelsesammanträde  
  med Tomelilla Golfklubb  
   måndagen den 17 februari 2025,  
   kl 18.00 i Klubblokalen  
  
  

 
 
Närvarande:  Kenth Bergström, ordförande 

Siv Jensen 
  Rasmus Norlander  

Henrik Göland 
Lisa Jönsson  
Ullamaija Johannesson  
Therese Dykh  

  Kristian Hägglund, representant för bolaget  
Ulla-Stina Lindberg, vid protokollet  

 
 

Ej närvarande:  Albin Henriksson  
Thomas Lindberg 
Herman Andersson  

   
 
 
 
 
§ 1  Sammanträdet öppnas 
 
Kenth Bergström hälsar välkommen och förklarar sammanträdet öppnat.  
 
 
§ 2  Godkännande av dagordningen 
 
Styrelsen godkänner framlagt förslag till dagordning.  
 
 
§ 3  Sekreterare 
 
Ulla-Stina Lindberg skriver dagens protokoll.  
 
 
§ 4  Val av personer att justera dagens protokoll  
 
Styrelsen beslutar välja Siv Jensen och Kenth Bergström att justera dagens protokoll.  
 
 
 



 
 
 
§ 5 Föregående sammanträdesprotokoll 
 
Styrelsen beslutar lägga föregående protokoll med godkännande till handlingarna.  
 
 
§ 6  Ekonomi och bidrag samt budget för år 2025  
 
Kassören redogör för resultat- och balansräkning för år 2024. Resultatet visar ett 
underskott på 22 000 kronor. 
Faktura har inkommit från Skånes Golfförbund för 815 medlemmar. Avgiften har 
höjts från 35 kronor till 49 kronor per medlem. Detta innebär att klubbens del av 
medlemsavgiften minskar och är mycket låg. 
 
Ulla-Stina, bidragsansvarig, informerar om svårigheter att få ansvarig för 
ungdomsträningen att lägga in uppgifterna i IdrottOnline. Ansökan skall vara 
inlämnad senast den 25 februari. 
 
Kassören redogör för förslag till budget för år 2025. Efter diskussion justeras Inköp 
övrigt till 7 000 kronor och Medlemsavgifter 171 000 kronor. Budgeten visar utifrån 
detta ett beräknat underskott om 13 300 kronor. 
 
I samband med behandlingen av budgeten för 2025 föreslår ordföranden att vi ska 
köpa in en ny anslagstavla att sätta utanför den nedre ingången, där vi kan ha aktuell 
information, eftersom anslagstavlan på övre plan inte finns längre. Kostnaden för en 
sådan tavla är 2 786 kronor plus frakt. 
 
Styrelsen beslutar  
 
att inköpa ovannämnda anslagstavla, 
att överlämna resultat- och balansräkning 2024 samt förslag till budget 2025 

till årsmötet.  
 
 
§ 7  Bolaget informerar  
 
Kristian informerar: 

 Medlemsavgifterna har fakturerats ut. 
 Man gör småjobb på banan. Bland annat har träd vid hål 7 tagits bort på 

grund av röta. 
 Golfen i paddelhallen är bra igång. Investeringen av trackman nr 2 var 

välbehövlig.  
 Restaurangen har renoverats. 
 Inkommit förslag från några ungdomar om att plocka bollar och dela 

inkomsten, men vi har ett bra system idag så bolaget har tackat nej till detta. 
 
 
 



 
 
 
Till klubben har inkommit en motion, som styrelsen inte anser vara en motion till 
klubben utifrån att den innehåller förslag på förändringar på banan. Den bör anses 
vara en skrivelse till bolaget. Kristian tar på sig att svara på denna. 
 
 
Information ges på klubbens årsmöte om denna och ordföranden redogör för 
styrelsens behandling av densamma. 

 
 
§ 8  Rapporter från kommittéerna och andra rapporter  
 

 Seniorkommittén:  Puttningen och bowls fortsätter. 
 

 Damkommittén:   Tävlingsprogrammet skickas ut den 1 mars. 
 

 Herrkommittén:   En träff mellan tidigare och nya ansvariga  
genomförs inom kort. 

 
 Juniorkommittén:  Träningen är igång. 

 
 Medlemskommittén: Ev finns två personer som vill vara med i  

kommittén. 
 

 Tävlingskommittén:  Seriespelet är klart. Nya lokala regler godkända. 
 
Styrelsen lägger informationen med godkännande till handlingarna. 
 
 
§ 9  Årsmötet den 27 mars 2025 
 
Årsmötet genomförs enligt tidigare beslut den 27 mars 2025. 
 
 
§ 10 Övriga frågor  
 
Från Sparbanken Skåne har inkommit följande uppmaning: 
I januari och februari är det dags att nominera idrottsledare till Skånes 
Idrottsledarstipendier. Vi kommer att dela ut 250 stipendier och er förening kan, 
genom att nominera, hjälpa oss att hylla ledarna inom barn- och ungdomsidrotten. 
 
Styrelsen ger Lisa Jönsson i uppdrag att kontakta vår Pro Joakim och efterhöra om 
lämpliga stipendiater finns och i så fall göra ansökningar om detta. 
 
 
 
 
 



 
 
 
§ 11  Sammanträdet avslutas  
 
Nästa sammanträde är den 10 mars 2025 kl 18.00 i klubblokalen. 
 
Ordföranden tackar för visat intresse och förklarar sammanträdet avslutat. 
 
Dag som ovan  
Vid protokollet  
 
 
 
Ulla-Stina Lindberg  
Sekreterare  
 
 
Justeras:  
 
 
 
Kenth Bergström    Siv Jensen 
Ordförande 
 


